

渗透性着色剂[ST系列] PENETRANT COLORANT

产品特性

- 常用于美式涂装底着色，产品为颜料性质，渗透性强，具有柔和的透明格调。此系列色浆呈半透明状。此产品加入渗透性着色剂稀释剂当中，修整素材底色，该产品采用高透明的纳米色浆精心研磨而成，具有颜色鲜艳、层次感强、颜色不易发花等特点。推荐用于对透明度要求不高的或烟熏木实木高端定制家具的素材颜色修整。

使用方法

- 添加到ST-888渗透着色剂稀释剂中调色使用
- 使用前必须将色浆搅拌均匀

注意事项

- 使用前必须搅拌均匀并做好相容性试验，确定色浆与体系完全相容方可进行调色。
- 每次使用完后请注意密封，以免色浆表面污染或溶剂挥发过多造成干结，影响下次使用。
- 贮存条件为阴凉干燥通风，未开封的产品有效期为18月。

包装规格

- 20Kg/3.5Kg

产品编号	产品名称
ST-700	白色渗透着色剂
ST-701	黄色渗透着色剂
ST-702	红色渗透着色剂
ST-703	黑色渗透着色剂
ST-888	渗透着色稀释剂

PRODUCT CHARACTERISTICS

- It is commonly used for American painting bottom coloring. The product is of pigment property, strong permeability and soft and transparent style. This series of color paste is translucent. This product is made of highly transparent nano color paste by carefully grinding. It has the characteristics of bright color, strong sense of hierarchy, color is not easy to blossom and so on. It is recommended to be used for material color finishing of high-end customized furniture with low transparency requirements or smoked solid wood.

USAGE METHOD

- Added to st-888 penetrant colorant diluent for toner use
- The color paste must be stirred evenly before use

MATTERS NEEDING ATTENTION

- Before use must be mixed evenly and do a good solubility test to determine the color paste and the system is fully compatible before the color.
- After each use, please note that the seal, so as not to paste surface contamination or solvent evaporation caused by excessive dry, used for next time.
- Storage conditions are cool, dry and ventilated, unopened products for a period of 18 months.

PACKING SPECIFICATION

- 20Kg/3.5Kg

PRODUCT NUMBER	PRODUCT NAME
ST-700	White penetrating colorant
ST-701	Yellow penetrant colorant
ST-702	Red penetrating colorant
ST-703	Black penetrating colorant
ST-888	Penetrant diluent